
PROTOKoL Nr XXXllU2021

z sesji Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 28 wrze5,nia 2021 r.
w sali OSP w Rybnie pod ptzewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszkowska - lnspektor ds. obslugi Rady i Kadr, zastepca

Kierownika Uzgdu Stanu Cywilnego w UzQdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:15, zakonczono o godz.14:00

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 13 Radnych

-nieobecni : radny Sylwester Kasprowicz, Wojciech Pokret

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegzynowski - W6jt Gminy

z.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

4.Pan Zbigniew Dzystek - radca prawny

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu

5.Soltysi

Porzadek sesji:

Ad.l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady XXX|ll sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:15 Pan Piotr Kornatowski

Pzewodniczqcy Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, iz obrady Rady Gminy se relestrowane za pomocquzqdzeh

nagrywajecych dZwiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwrerdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj sie '13 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczacy Rady przedstawil porzqdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocno5ci obrad.

3.Ustalenie porzedku obrad.

4.Przyjecie protokolu z XXXII sesji Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miedzysesyjne W6jta Gminy.

6,Podjecie uchwal w nastepujqcych sprawach:

1) zmiany Weloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lala 2021-20341

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2021 rok;



3)zmiany uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla wojewodztwa warmihsko-

Mazurskiego na dofinansowanie ,,Pzebudowy drogi wojew6dzkiej nr 53g w zakresie buoowy

chodnika w miejscowosci Rybno";

4) wyra2enia zgody na podwy2szenie kapitalu zakladowego zakladu Gospodarki Komunalnej w
Rybnie Sp. Z o.o.;

5) wyra2enia zgody na nabycie nieruchomosci polo2onej w miejscowosci Rybno oznaczonej w
ewidencji gruntow jako dzialka nr 938/3;

6) wyrazenia zgody na nieodp+atne nabycie pzez Gmine Rybno prawa uzytkowania wieczystego oraz
prawa wlasnosci czgSci skladowych nieruchomosci od pKp SA z siedzibq w Warszawie;

7l wyrazenia zgody na zalozenie i pzystqpienie do stowarzyszenia pn. Stowazyszenie Samozqdowe
Poludniowe Mazury;

8) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2021 tok;

9) rozpatrzenie skargi na dzialalnoSd W6jta Gminy Rybno.

10) apelu dotyczqcego pomocy dla rolnik6w w zwigku ze zwalczaniem Afrykahskiego pomoru Swiri.

T.Wolne wnioski i zapytania.

S.Zamkniecie sesji

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany pozqdku obrad.

Wniosek o zmiane porzedku obrad : radny Rafal Gniazdowski wni6sl o wprowadzenie do dziennego

pozqdku obrad pkt 5a ,, wystqpienie soltysa Edmunda Gajka na temat budowy kortu tenisowego w

solectwie Zabiny".

Po czy Pzewodniczecy Rady poddal wniosek pod glosowanie:

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych glosami:

-,,2a" - 6-

,,przeciw'{
- ,,wstrzymujqcych sie" - I
Wniosku nie przyjQla.

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem porzEdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Nastepnie poddal pod glcsowanie pozqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych glrosami:

-,,2a" - 11

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcych siQ" -2
prryjela porzqdek, w brzmieniu

lmienny wykaz glosowania nad przyjeciem pozedku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocnoSci obrad.



3.Ustalenie porzadku obrad.

4.Przyjecie protokolu z XXXII sesji Rady cminy Rybno.

5.Sprawozdanie migdzysesyjne W6jta Gminy.

6.Podjgcie uchwal w nastgpujqcych sprawach:

1) zmiany Weloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2021-2034i

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2021 rok;

3)zmiany uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla wojewodztwa warminsko-

Mazurskiego na dofinansowanie ,,Pzebudowy drogi wojew6dzkiej nr 53g w zakresie budowy

chodnika w miejscowosci Rybno";

4) wrazenia zgody na podwyzszenie kapitalu zakladowego zakladu Gospodarki Komunalnej w
Rybnie Sp. Z o.o.;

5) wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci polozonej w miejscowosci Rybno oznaczonej w
ewidencji grunt6w jako dzialka nr 938/3;

6) wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie pzez GminQ Rybno prawa u2ytkowania wieczystego oraz
prawa wlasnosci czesci skladowych nieruchomosci od pKp SA z siedzibq w Warszawie;

7) w.azenia zgodv na zalozenie i pzystEpienie do stowazyszenia pn. stowarzyszenie samozedowe
Poludniowe Mazury;

8) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2021 toK;

9) rozpatzenie skargi na dziatalnosc W6jta cminy Rybno.

10) apelu dotyczqcego pomocy dla rolnikow w zwiqzku ze zwalczaniem Afrykanskiego pomoru Swirl.

T,Wolne wnioski i zapytania.

S.Zamkniecie sesji

Ad.4.Przviecie protokolu z XXXII sesii Radv Gminv.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze protok6l z xxxll sesji zosta,l wyb2ony do wgladu i do czasu

rozpoczecia sesji nie zloz0no do pzewodniczecego wniosku o dokonanie poprawek do
pzedlozonego projektu protokofu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protokol z XXX sesji Rady cminy.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na uatawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych glosami:

-,,2a" - 13

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujacych siQ" -0
prryjela protok6l z XXXII sesji Rady cminy.
lmienny wykaz gfosowania nad pzyjQciem protokolu stanowi zalacznik do Drotokolu.

Ad.5.Sprawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno,

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu wojtowi Gminy - panu Tomaszowi
Wegzynowskiego, kt6ry pzedlozyf sprawozdanie z dziafalnosci miedzysesyjnej.

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.



Po zlo2eniu sprawozdania otworzyl dyskusje.

Pytafi nie wniesiono.

NastQpnie obecna na sesje wraz z opiekunami: miejscowym Prezesem oraz Naczelnikiem OSP w

Zabinach oraz przedstawicielami Komendanta Powiatowego Panstwowej Strazy Pozarnej,

Dziewczeca Mlodzie2owa Dru2yna Po2amicza pzy OSP w Zabinach zostala nagrodzona za udzial w

og6lnopolskich zawodach mlodziezowych druzyn pozarniczych.

O godzinie 1 1:05 do godziny 1 1:25 Przewodniczqcy Rady zatzqdzil pzeruvg w obradach.

Po przerwie Rada ptzystqpila do realizacji kolejnego punktu pozedku obrad.

Ad.6

.Podiecie uchwal w nasteDuiacvch sDrawach

l.zmianv Weloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2021-2034:

Przewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Grzegona Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Grzegoz Januszewski przedstawil opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknel dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wceprzewodniczqcq

Rady, poddaf go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawo\rvy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,pJzeciw"

-0 - ,,wstrzymujecych sie"

podjeh uchwale M \XXllll242l2021 w sprawie zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowej Gminy

Rybno na lata 2021-2034.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad pro.jektem uchwaly stsnowi zalqcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminy Rvbno na 2021 rok

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Geegotza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Gzegoz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly peez Wcepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych, glosami:

-8 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
-5 - ,,wstrzymujqcych si?"

podjQla uchwalQ Nr XXXlll/243/2021 w sprawie zmian w budtecie cminy Rybno na 2OZ1 rok.
Uchwala stanowi zat4cznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zafecznik do protokolu.

3)zmianv uchwafu w sprawie udzielenia oomocv finansowei dla Woiew6dztwa Warmiisko-

Mazurskieqo na dofinansowanie ..Pzebudowv droqi woiew6dzkiei nr S38 w zakresie budowy

chodnika w mieiscowosci Rvbno"

Przewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnego Grzegoza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Grzegoz Januszewski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyf dyskusje nad prqektem uchwaty.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknel dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodniczece

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrrymujqcych siQ"

podjQla uchwale W XXXllll244,l2021 w zmiany uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej

dla Wojew6dztwa Wannifisko-Mazurskiego na dofinansowanie ,,Przebudowy drogi
wojew6dzkiej nr 538 w zakresie budowy chodnika w miejscowoSci Rybno"

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaNy stanowi zaqcznik do protokolu.

4) wvra2enia zqodv na podwv2szenie kaoitalu zakladoweoo Zakladu Gosoodarki Komunalnei w

Rvbnie Sp. z o.o.

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnego Gtzegorza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie pOektu uchwaly.

Radny - Grzegoz Januszewski pzedstawil opinig komisji statch o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyf dyskusje nad projektem uchwaly.



Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczacy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wicepz ewodniczecq

Rady, poddal go Pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady {5 Radnych w obecno*ci '13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

- - ,,wstrrymujqcych siQ"

podjeh uchwale Nr xxxllt/245/2021 w sprawie wylaienia zgody na podwyiszenie kapitalu

zakladowego Zakladu Gospodarki Komunalnei w Rybnie Sp' z o'o.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.

5) wvrazenia zqodv na nabvcie nieruchomo6cr polozonei w mieiscowosci Rvbno oznaczonei w

ewidencii oruntow iako dzialka nr 938/3

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gzegoea Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Gzegoz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad pro,lektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczecy Rady zamknel dyskusje. Po odczytaniu pro.lektu uchwaly pzez Wceprzewodniczece

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gfosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjQla uchwale Nr XXXlllr246/2021 w sprawie wyraienia zgody na nabycie nieruchomosci

poloionej w miejscowosci Rybno oznaczonej w ewidencji grunt6w iako dzialka nr 938/3.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokotu.

6) wvrazenia zqodv na nieodolatne nabvcie ozez Gmine Rvbno Drawa uzvtkowania wieczvsteqo oraz

orawa wlasnosci czesci skladowvch nieruchomogci od PKP SA z siedziba w Warszawie

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnego Geegotza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie prgektu uchwaty.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o proJekcie uchwaly



Opinia stanowi zalqcznik do protokofu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad proJektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusie. po odczytaniu prolektu uchwaly pzez wcepzewodniczacE
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady {s Radnych w obecnosci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjeh uchwalQ Nr XXXlll/247l2021 w sprawie wy.aienia zgody na nieodplatne nabycie przez

Gmine Rybno prawa uiytkowania wieczystego oraz prawa wlasno6ci czesci sktadowych

nieruchomo5ci od PKP SA z siedzibq w Warszawie.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz gfosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

7) !wrazenia zqodv na zalo2enie i pzvstapienie do stowazvszenia pn. Stowazvszenie Samoeadowe

Poludniowe Mazurv

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnego Grzegona Januszewskiego o

pe edstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stafych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotzyl dyskusje nad prqektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zwr6cil siq do wiceprzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujacych sie"

podjela uchwale Nr )fiXlll/248/2021 w sprawie wyra2enia zgody na zalo2enie i przystepienie do

stowarryszen ia pn. Stowarzyszenie Samorzedowe Poludniowe Mazury.

Uchwala stanowi zaqcznik do protoko+u.

lmienny wykaz glcsowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik do protokolu.



8) zmianv uchwaN w sorawte zatwierdzenia olanow Dracv Komisii Radv Gminv Rvbno na 2021 rok'

PeewodniczacyRady-PanPiotrKornatowskizwr6cilsiqdoRadnegoGzegozaJanuszewsk|egoo

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly'

Radny - Grzegorz Januszewski pzedstawil opiniQ komisji stalych o projekcie uchwafy'

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PzewodniczqcyRady-PanPiotrKornatowskiotwozy|dyskusjenadprojektemuchwa|y.

Pytan nie wniesiono.

Peewodniczacy Rady zwr6cil siQ do wiceprzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

podjqta uchwaQ M X',t(Xlllt249t2021 w sprawie zmiany uchwaly w splawie zatwierdzenia plan6w

pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2021 rok.

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu

9) rozpatzenia skarqt na dzialalnosc W6lta Gminv Rvbno

a) orzedstawienie ozez Peewodniczqceqo Komisii Skarq. Wniosk6w i Petvcii Radv Gminv Rvbno

stanowiska komisii

pzewodniczqcy Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji Pan Rafal Gniazdowski przedstawil stanowisko

Komisji dotyczqce pzedmiotowej skargi.

Nastepnie Przewod nicz?cy rady otworzyl dyskusjq.

Pytan nie wniesiono.

Na tym dyskusje zakonczono.

Pzewodniczacy Rady zwr6cil sie do wicepzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na u6tawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjeta uchwalQ Nr xxxlll/2/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoS6 w6jta Gminy

Rybno.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.



10) apelu dotvczaceoo oomocv dla rolnik6w w zwiazku ze zwalczaniem Afrvkaiskieoo Pomoru Swifi

Pzewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnego Grzegoza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie prqektu uchwaly.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji statych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokofu.

Po czym gbs zabral Przewodniczecy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony

Srodowiska Rady Gminy Rybno - Bogdan Wantowski poinformowal, iZ na posiedzeniu w dniu 27

wzeSnia br. Komisja wypracowala stanowisko popierajece apel dotyczacy pomocy dla rolnik6w w

zwiqzku ze zwalczaniem Afrykaf skiego Pomoru Swirl. Zwr6cil sig do Rady o poparcie apelu.

Przewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zwrocif sie do wicepe ewodniczEcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady lS Radnych w obecnosci '13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjeh uchwalQ Nr XXXlll/251/2021 w sprawie apelu dotyczqcego pomocy dta rolnik6w w
zwiqzku ze zwalczaniem Afrykafiskiego pomoru Swif .

Uchwala stanowi zalqcznik do protokofu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaecznik do protokolu.

O godzinie 12:15 do godz. 12'.25 Pzewodniczqcy Rady zatzEdzil przerwe w obradach.

Po pzerwie Rada przystqpila do realizacji kolejnego punktu pozqdku obrad.

Ad.T.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Sekretaz Gminy - Jolanta Jendrycka poinformowala o pzebiegu Narodowego spisu powszechnego

na terenie gminy. Ponadto wskazala na mo2liwosd wnoszenia uwag do strategii stowazyszenia
Poludniowe Mazury. Poinformowala, iz w zwiqzku z pzystqpieniem do stowarzyszenia w najblizszym

czasie nastqpi r6wniez aktualizacja strategii Gminy Rybno w celu zapewnienia sp6jnosci pzepis6w

obu akt6w.

sl€fteca - . _ zwr6cila sie do Rady o wskazanie dlaczego Rada pzed podjgciem

uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoso w6jta gminy nie wysluchala wyjasniei stron.

Ponadto wskazal na brak mo2liwo6ci zfo2enia wyjasnierl w przedmiotowej.



Radca prawny - Zbigniew Drzystek wyjasnil, i2 zadaniem rady w niniejszej sprawie bylo rozpatrzenie

kwestii formalno-prawnych, co tez uczynila kierujqc sie stanowiskiem komisji merytoryczne.i, KOreJ

zadaniem bylc wyjaSnienie okolicznosci sprawy oraz wypracowanie i przedlozenie stanowiska radzie

gminy. Zauwa2yl ,i2 niniejsza sprawa ma szerszy problem. Wskazal, i2 na posiedzeniu Komisji, jej

pzewodniczacy wystosowal pismo do pzewodniczqcego rady, w ktorym zwraca sie uwage na

problemy zwiazane z ochronE Srodowiska oraz z aspektem tej ochrony zwiezanYm z organizowanymi

imprezami. Stwierdzil, i2 peedstawiony gtzez skarzEce problem jest niewetpliwe wazny. Wskazal, 2e

na pewno bgdzie on jeszcze pzedmiotem dyskusji rady. Ponadto zwr6cil uwagg, ze nie jest prawdq,

ze strony zostaly pozbawione mo2liwosci wypowiedzenia sie w niniejszej sprawie. VlfiaSnil w jaki

spos6b odbywa sie procedura podejmowania uchwal oraz pzypomnial zasady realizacii prawa

obywateli w zakresie dostepu do informacji publicznej.

O godzinie 12:35 salq obrad opuscila radna Joanna Slupska. Stan Rady 12 radnych.

Skarzqca - stwierdzila, 2e rada wystosowala do skarzqcych pismo o

,,ustosunkowanie sie do spotkania", zadajac pytanie dlaczego stanowisko nie zostalo odczytane. Dalej

przedstawil wnioski dotyczqce oceny dzialalnosci w6jta w zwiqzku z organizowaniem imprez na pla2y

w Rybnie m.in. naruszanie prawa ochrony Srodowiska. Zwr6cila uwagq i2 na podstawie pzepisow

prawa m. in. Uchwal Sejmiku Wojew6dztwa Warminsko-Mazurskiego, rczpozqdzenia Wojewody

Warmiisko-Mazurskiego wystepuje bezwzglqdny zakaz rcalizaqi pzedsiewzie6 mogEcych znaczaco

wplywac na Srodowisko oraz umySlnego zabiiania zyjqcych na tym terenie zwietzqt, umyslnego

ploszenia ptak6w. Stwierdzita, i2 w 2016 roku rada gminy debatowa+a nad uregulowaniami w zakresie

czasu funkcjonowania instalacji i miejsca organizowania imprez. Ponadto stwierdzil, i2

zorganizowania ptzez pa a Rolkowskiego impreza, kt6ra miala miejsce w czerwcu br.przyczynila sie

do Smierci kilkudziesieciu ptak6w . Zauwa2yla r6wniez, 2e gmina nigdy nie wystqpowata z wnioskami

Wojew6dzkiego Inspektora Srodowiska o prawo organizowania takich imprez Dalej nadmien , 2e

teren Welskiego Parku Kra.iobrazowego jest terenem chronionym, na kt6rym wystepuje zakaz

znaczacego oddzialywania na Srodowisko oraz ochrona wystQpujEcych tam gatunk6w

Radny - Lukasz Glowacki odnoszac sie wypowiedzi skarzqcej, zapytal kto ustalil Smierc ptak6w, czy

posiada dow6d na fakt, i2 poruszana impreza na to wplynela. Zwr6cil uwagQ, Ze wskazany teren

wykotzystywany jest nie tylko pzez gming. Ponadto nie zgodzil sie ze stwierdzeniem ,i2 strony nie

mialy mozliwosci wypowiedzenia sig w przedmrotowej sprawie. Strony zostaly zawiadomione o

terminie posiedzenia KomisJi, podczas kt6rego wyrazily swoje stanowisko. Dalej kontynuujEc zwr6cil

uwage,2e obszar, na kt6rym odbyla sie impreza gtaniczy z obszarem Natura 2000, nie

zapytal skarzEce czy zlecaly pzeprowadzenie inwentaryzacji przyfodniczej, ze wystepuje tam gatunki

ptak6w chronionych. \ ryjaSnil, i2 w pzypadku twierdzenia przez skarzqce laktu ploszenia ptak6w, aby

stwierdzic ten stan nalezaloby dokonac inwentaryzacii przyrodniczej, kt6ra potwierdzilaby

wystepowanie chronionych gatunkow ptak6w, etap ich rozrodu. Mamy dwa typy obszar6w: specjalny

obszar ochrony siedlisk oraz obszar specjalnej ochrony ptak6w, kt6ry odnosi sie do fauny lQgowej
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obszar Natura 2000 Ostoja Welska zostal utworzony dla ochrony siedlisk inie twierdzi, 2e na

skazanym terenie nie wystepujE gatunki chronione.

Radca prawny - Zbigniew Dzystek pzypomnial, 2e rada gmina tozpatayla formalnie skargQ na

dzialalnosc w6jta oceniajqc formalno-prawne kwestie jego dzialania. Wyjasnil jakie wymogi powinna

zawiera6 skarga oraz procedurQ rozpatrywania skargi.

Skar2qca - konkluduiqc wyrazila swojq opinie na temat rozsttzygniecia skarg..

W6jt - Tomasz WQgrzynowski wskazal, 2e omawiany problem byl juz poruszany przed sesje.

Peewodniczqcy Komisji Skarg, Wniosk6w zwr6cil sie do PzewodniczQcego Rady aby podjqc

dyskusje na ten temat tj. uszczeg6lowienia zasad organizacji imprez co do czasu, miejsca.

Sottys solectwa Zabiny - Edmund Gajek nawiazujAc do toczqcej sie do tg pory inwestycji budowy

kortu tenisowego stwierdzil, i2 zaistnialy nowe fakty w tej sprawie tj. miedzy innymi wynik kontroli

Powiatowego Inspektora Budowlanego z dnia 6 wzesnia 2021 r.. Odczytal protokol z

przeprowadzonej kontroli. Ponadto zwr6cil uwage na fakt pominiecia jego osoby w przeprowadzonych

czynnoSciach kontrolnych. Dalej wskazal, i2 wystosowal pismo do w6jta gminy, podpisane pzez

radnych ( I radnych), w sprawie wymiany podbudowy kortu tenisowego w ramach reklamacji.

W zakresie reklamacji odwolal sie r6wniez do wystosowanego pisma w tej spawie do

przewodniczqcego rady. Odpowied2 w tej sprawie wg niego nie jest wyczerpujqca. Dalej poinformowal

o zebraniu wiejskim w Zabinach, kt6re odbyfo sie 15 wzeSnia 2021 r. . w tej kwestii wni6sl

zasteezenia dotyczqce m.in. w zakresie przeniesienia Srodk6w w ramach funduszu soleckiego,

uchybienia procedury podejmowania uchwala przez zebranie wiejskie, czy prowadzenia zebrania.

W tym miejscu nawiqzala sie wymiana spostzezen i poglad6w na budowy kortu tenisowego Softysa

Edmunda Gajka i Pzewodniczqcego Rady - Piotra Kornatowskiego.

Sekretae Gminy - Jolanta Jendrycka - om6wila zagadnienia na temat pzeprowadzonej kontroli

inwestycji budowy kortu tenisowego w zabinach pzez Powiatowego Inspektora Budowlanego.

Jednoczesnie podtzymala swoje opinie dotyczecq dotychczas wykonanego zakresu inwestycji.

Radny - Waldemar Reszka zwrocil sie do radcy prawnego z pytaniem, czy w Swietle pzedstawionych

dzis ustalefi kontrolnych oraz biorqc pod uwagg dotychczas wykonane roboty w zakresie poruszanej

inwestycji, posiadane dokumenty, mozna stwierdzic, 2e inwestyc,a zostala wykonana zgodnie z

zalozeniami projektu.

Radca prawny - Zbigniew Drzystek w odpowiedzi wskazal, i2 pzedmiotowa sprawa wielokrotnie

wyjasniana. Pan soltys kierowal do w6jta w tej sprawie pisma, na kt6re otrzymal szczegolowe

wyjasnienia. Stwierdzil, i2 sprawa jest wyjasniona, jest pelna dokumentacja w tej materii, z kt6rq

mozna sie zapoznaC. Konkludujec i2 prz edmiotowa sprawa jest formalnie zalatwiona.
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Radny - t-ukasz Glowacki odnoszqc sie do sprawy stwierdzil, i2 najlepszym rozwiqzaniem bedzie

dokonczenie inwestycji z funduszy zewnQtznych, odciazy to budzet gminy w zakresie wydatk6w na

ten cel.

Radny - Pan Bogdan Wantowski stwierdzil, i2 nie ma gwarancji, 2e inwestycja zostanie zrealizowana.

Ponadto zapytal dlaczego w projekcie projektant nie dokonal uszczeg6bwienia warstw podbudowy

kortu. Zwr6ci uwagq, Ze na samym poczetku planu budowy kortu tzeba bylo poinformowad

mieszkancow, 2e bedzie to zbyt kosztowna i rozciegniQta w czasie inwestycja.

Radny - Rafal Gniazdowski odni6sl sie do ustalen kontrolnych Powiatowego Inspektora Budowlanego

stwierdzajec, i2 nalezaloby poprosic proJektanta o wyjaSnrenre i doprecyzowanie stwierdzonych

nieprawidlowosci. Ponadto na jakq kwote opiewal kosztorys prac budowlanych, czy obejmowal

wycene aktualnego stanu kortu i za co tak naprawde gmina zaplacila.

Sekretae Gminy - Jolanta Jendrycka stwierdzila, 2e kwestia wyceny byla juz wyjasniona. Ponadto

wyjaSnila jakie aspekty towarzyszyly pzy rozpatrywaniu wniosku soleckiego mieszkanc6w Zabin

dotyczqcego planu budowy kortu tenisowego.

Radny - Adam Kasprowicz odnoszac sie do wypowiedzi przedm6wc6w zauwazyl, i2 planuje sie

dalszq realizacje inwestycji, a co z pieniedzmi, ktore do tej pory zostaly wydatkowane. Dalej zwr6cil

sie do pzewodniczqcego rady o wyjasnienie w sprawie udzielonej odpowiedzi na pismo soltysa

Edmunda Gajka oraz realizacjQ ustalefi podczas spotkania radnych w kwestii organizacji zebrania z

mieszkancami Zabin.

Radny - tukasz Glowacki stwierdzil, ze chwili obecnej wymiana podbudowy nie ma sensu. Nalezy

zastanowi6 sie nad korzystnym rozwiqzaniem dla tej inwestycji.

Radny - Rafal Gniazdowski stwierdzil ,2e nie otzymal odpowiedzi na zadane pytanie. Ponowil, i2

prosi o okreslenie kruszywa za jakie gmina zaplacila, czy jest to kruszywo zawarte w pierwotnym

projekcie, czy po zmianach. Dalej wskazal, i2 nie mozna przejsc obojetnie nad dotychczas

wydatkowanymi pieniedzmi na ten cel.

Sekretarz Gminy - Jolanta Jendrycka przedstawila wyjasnienia projektanta kortu w zakresie dalszej

jego budowy.

Radny - Bogdan Wantowski zapytal na jakiej postawie wykonawca wykonal inwestycje, skoro

inspektor nadzoru zazucil brak uszczegolowienia poszczeg6lnych warstw.
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sekretaz Gminy - Jolanta Jendrycka wyjasnil, i2 dokonano uzgodnien z kontrolujqcymi, ze protokofu

bedzie uszczeg6lowiony, nawi+ujEcy do prolektu, ustosunkowany do opracowania geologa i opinii
projektanta.

Soltys solectwa Zabiny- Edmund Gajek nie zgodzil sig z wyjaSnieniem sekretaz, powoluiEc stg na

ustalenia wyniku kontrol, inspektora nadzoru budowlanego.

Soltys solecwa Rybno- Henryk Wisniewski stwierdzil, 2e w ramach funduszu soleckiego powinno sie

planowad inwestycje, kt6re znajdq pokrycie finansowe. Zwr6cil uwage na koniecznosc tozwiqzania

problemu z parkowaniem pzy osrodku zdrowia.

Radny - Rafal Gniazdowski poprosil o wyjaSnienie ustalania wymiaru podatku po dokonanej

inwentaryzacji .

W6jt - Tomasz WQgzynowski w odpowiedzi uwagQ dotyczqcq miejsc parkingowych wskazal, iZ na

chwile obecna znajdujq siQ 22 miejsca parkingowe. Po zakonczeniu rozbudowy podjgte zostane

dzialania w tej kwestii. Dalej wyjasnil sprawQ inwentaryzacji aktuatizacji ewidencji geodezyjnej

Vwjasnil, i2 czynnosci tych dokonuje skarb panstwa za posrednictwem starosty. Do tej pory nie byly

przeprowadzane takie inwentaryzacje . VWjaSnif jak pzebiega proces wykonywana aktualizacji, ijakie

czynniki wplynely na wzrost wymiaru podatku.

Radny - Bogdan Wantowski zwr6cil siq do Pzewodniczecego Rady o wyjaSnienie postawionego

zazutu wobec jego osoby dotyczqcy Sali sportowej przy Szkole Podstawowej.

Pzewodniczqcy Rady - Piotr Kornatowski wyjasnil, 2e to nie byl zazut , tylko chcialby prosi6 o

wsparcie, aby rczwiazaf lstniejEcy problem. Wskazal, 2e to na jego wiedza w tym zakresie bedzie

bardzo pomocna.

Radny - Bogdan Wantowski zwr6cil sig do w6jta o udzielenie wyjasnien, co takiego robila jego firma

na dachu hali sportowej, Ze bedzie sie z tego tlumaczyl.

W6jt - Tomasz Wegzynowski wyjasnil, i2 na wykonane ekspertyzy .jednoznacznie wskazujqce, 2e

hala nie nadaje sie do uzytku z uwagi na nieprawidlcwoSci wykonanego pokrycia dachowego.

Podkreslif, i2 zlo2ony zostal wniosek do Starosty o pzebudowQ dachu. Odnoszec sie do wypowiedzi

radnego Wantowskiego zwrocil uwage, Ze nie wie o czym m6wi. Podniosl, i2 w jego intencjq jest

bezpieczef stwo korzyst4qcych z Sali sportowej.

Wi?cej pytafi nie wniesiono.
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Ad.S.Zamkniecie obrad.

o godz.14:00 Peewodniczecy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozqdku

obrad - zamknql obrad XXXlll sesji zwyczajnej Gminy Rybno

Na tym protokol zakonczono 
prowadzgqy obrady:

Protokolowala: tNsprlKrgR f RzsimczAcY

mgt E'o'i\$ottho Pist,- Ko'natowehi
Do niniejszego protokofu zahcfnik formalny stanowi nagranie zawierajqce obraz i dtwiQk.

t4


